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 1396 روزنامه صبح ایران

غیـــر محرمانـــه
النازرکابیخداحافظیمیکند؟

الناز رکابی در بازگشت به ایران با بیان اینکه هیچ 
مشکلی برایش ایجاد نشده است گفت: همان طور که 
قبلا هم گفته بودم به دلیل شــرایط خاص مســابقه 
و فراخوانــی که صورت گرفته بــود در زمان برگزاری 
رقابتم ســهوا دچار مشکل شدم. وی ادامه داد: درگیر 
پوشــیدن کفش و مسائل فنی مسابقه شدم و حجابی 
که باید داشــته باشم را سهوا رعایت نکردم. رکابی در 
مورد اینکه عنوان شــده بود ۲۴ ســاعت است از این 
ورزشــکاران خبری نیســت گفت: این مســائل اصلا 
درست نبود و ما هیچ مشکلی نداشتیم و طبق برنامه 
به ایران برگشتیم. این عضو تیم ملی سنگنوردی ایران 
در مورد احتمال خداحافظی اش از تیم ملی نیز گفت: 
هیچ خداحافظی در کار نیســت و تا زمانی که بتوانم 

جلو بروم در خدمت تیم ملی خواهم بود. 

بازداشتدوتنازعواملضدانقلاب
فرمانــدار گیلانغــرب گفت: دو تــن از عوامل ضد 
انقلاب با رصد و هوشــیاری ســربازان گمنــام امام 
زمان)عج( پیش از هرگونه اقدام خرابکارانه دســتگیر 
شــدند. وحید محمدی افزود: عصــر پریروز دو نفر از 
عوامل ضد انقلاب مرتبط با معاندین خارج از کشور که 
قصــد ایجاد ناامنی و اقدام علیه امنیت ملی با هدایت 
ضدانقلاب خارج از کشور را داشتند با رصد اطلاعاتی 
و اقدام به موقع ســربازان گمنام امــام زمان)عج( در 

شهرستان گیلانغرب دستگیر شدند. 

هدیهعجیبآقایرئیسجمهور
ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور   حجت الاسلام سید 
در دوازدهمیــن همایــش ملــی نخبــگان کــه روز 
سه شنبه برگزار شد،  سخنرانی کرد. رئیس جمهور در 
دوازدهمین همایش ملی نخبگان گفت: دولت با همه 
امکانات برای رفع مشــکلات و نیاز کشور در خدمت 
نخبگان اســت. بسته کامل اتاق عمل را به عنوان یک 
هدیه برای یکی از کشورهای همسایه بردم و مسئولین 
آن کشــور از تولید تجهیزات اتاق عمل توسط ایران 

متعجب بودند. 

کشفیکشمشیرایرانیدرروسیه
باستان شناســان با کاوش در روسیه، مجموعه ای 
از اشــیای تاریخی، جواهرات و یک شمشیر تاریخی 
ایرانی را کشــف کردنــد. باستان شناســانی که در 
شــبه جزیره »تامان« واقع در ســرزمین کراسنودار 
روســیه مشــغول کاوش بودند، مجموعــه ای از آثار 
تاریخی، از جمله یک شمشــیر ایرانی پر نقش و نگار 
متعلق به قرن چهارم تا ششم میلادی را در گور یک 

جنگجو کشف کردند. 

مغزمتفکرپورتو،یکایرانیست!
ســایت خبری BOLA NA REDE در گزارشی به 
شــرایط »مهدی طارمی« در پورتو پرداخت و نوشت: 
ایــن همان بازیکن ایرانی اســت که ســرمربی آبی و 
سفید ها تاکید کرد، به بازی تیم پورتو »مغز« می دهد. 
این ســایت پرتغالی به نقل از ســرجیو کونسیســائو 
ســرمربی تیم پورتو نوشــت: طارمی باهوش است و 
می داند که چه اتفاقــی در اطرافش می افتد؛ و چطور 

ممکنه موافق نباشی. 

دوزنایرانیتباردرسوئدوزیرشدند
اولــف کریسترشــون روز سه شــنبه ۲۶مهــر در 
نخســتین نطق پارلمانی خود به عنوان نخســت وزیر 
این کشــور، فهرست وزیران پیشــنهادی اش را اعلام 
کرد. در میان این فهرست، نام دو زن ایرانی تبار دیده 
می شود. رومینا پورمختاری ۲۶ ساله در دولت جدید 
سوئد به عنوان وزیر اقلیم و محیط زیست معرفی شده 
است. او جوان ترین وزیر کابینه در تاریخ سوئد خواهد 
بــود. خانم پورمختاری یکی از اعضای فهرســت پنج  
نفری حزب لیبرال ســوئد در کابینه ۲۳ نفری دولت 
دست راستی اولف کریسترشون خواهد بود. پریسا لیلی 
اســتراند ۳۹ ســاله نیز از حزب مدرات به عنوان وزیر 

فرهنگ معرفی شده است. 

آزادی۵خدمهایرانیهواپیمایونزوئلایی
ســخنگوی وزارت امور خارجه از آزادی تمامی ۵ 
تن خدمــه ایرانی هواپیمای ونزوئلایی توقیف شــده 
در آرژانتیــن، پس از ۱۲۹ روز تــلاش دیپلماتیک و 
کارزار حقوقی و کنســولی مشــترک ایران و ونزوئلا 
خبر داد. ناصر کنعانی ســخنگوی وزارت امور خارجه 
بــا بیان این مطلب، افزود: قاضــی تحقیق آرژانتینی، 
ســرانجام با اعلام ناکافی و غیرمعتبر بودن مدارک و 
مستندات ارائه شده از سوی شکات این پرونده، انجمن 
صهیونیســتی آرژانتین )دایــا( و دو تن از نمایندگان 
صهیونیست پارلمان آرژانتین، دســتور آزادی و رفع 
ممنوع الخروجی خدمــه ایرانی را صادر کرد. کنعانی 
همچنین اعلام کرد: خدمه ایرانی هواپیمای ونزوئلایی 

در ابتدای مسیر بازگشت به میهن اسلامی هستند. 

بیلبوردهایپژمانجمشیدیجمعشد
پس از جمع آوری بیلبوردهای تبلیغاتی علی دایی، 
مهران مدیری و شــهاب حسینی، بیلبوردهای پژمان 
جمشیدی هم از سطح شهر جمع آوری و مجوز پخش 
تیزرهای تبلیغاتی او هم باطل شــد.یک منبع آگاه در 
رابطه با جمع شــدن بیلبوردهای پژمان جمشــیدی 
از سطح شهر به همشــهری آنلاین گفت: اداره ارشاد 
استان تهران دســتور لغو این مجوز را داده و شرکت 
کارفرما نیز این بیلبوردهای تبلیغاتی را از سطح شهر 

جمع آوری کرده است.

عکسنامه  عکس و متن: حجت سپهوند صبحبخیرمسافرینعزیز

فــــــرارو
وزیر ارشاد: 

اگرهنرمندیدچارخطاشده،راهبرایبازگشتبازاست
  وزیر ارشاد گفت: اگر فردی از اهالی فرهنگ 
و هنر در خصوص اتفاقات اخیر دچار خطا شــده، 
راه برای بازگشــت باز اســت و در وزارت فرهنگ 
و ارشاد اســلامی در خدمت شــان هستیم. وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی پیش از ظهر چهارشنبه 
۲۷ مهر ماه در حاشــیه جلســه هیات دولت در 
جمــع خبرنگاران گفت: بنای ما بر رفع مشــکل 
همه اهالی فرهنگ و هنر اســت مگر اینکه فردی 
به هر دلیل به این جمع بندی برســد که نخواهد 
در چارچوب های تعریف شــده، فعالیت داشــته 
باشــد. محمد مهدی اسماعیلی در بخش دیگری 
از ســخنان خود گفت: دشــمن در اتفاقات اخیر، 
نهایت تلاش خود را انجام داد که جامعه فرهنگی 
هنری را درگیر ماجرا کند اما بخش اصلی و عمده 
اهالی فرهنگ و هنر در این خصوص با هوشیاری 
عمل کردنــد که این موضوع جــای تقدیر دارد. 
وی ادامه داد: جریان رســانه ای مسموم و وابسته 
به ســرویس های خارجی با هتک حرمت، توهین 
و ایجاد فشار ســنگین رسانه ای تلاش کرد اهالی 
فرهنگ و هنــر را تحت تاثیر قــرار دهد و وادار 

بــه واکنش کند؛ به همین دلیل شــاید برخی از 
اهالی فرهنگ، هنر و رسانه در این فضای مسموم 
جنگ گسترده رسانه ای دشمن، دچار غفلت هایی 
شــدند اما اکثریت قریب به اتفــاق هنرمندان با 
هوشــیاری عمل کردند. عضو شورای های انقلاب 
فرهنگــی تاکید کرد: همواره اعــلام کرده ایم که 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی، خانه همه اهالی 
فرهنگ و هنر است و قدم همه کسانی که در ذیل 
قوانین جمهوری اسلامی فعالیت کنند را بر دیده 
می گذاریم و در خدمتشــان هســتیم. اسماعیلی 
ادامــه داد: اگر فردی از اهالــی فرهنگ و هنر در 
خصوص اتفاقات اخیر دچار خطا شــده، راه برای 
بازگشــت باز اســت و در وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در خدمتشان هســتیم و امیدواریم پس 
از این اتفاقات به همگان اثبات شــده باشــد که 
دشمن به دنبال انشــقاق در وحدت ملی و برهم 
زدن آرامش کشــور اســت. از سوی دیگر دشمن 
به دنبال ایجاد فضای ناامیدی در جامعه اســت و 
هیچ کسی نباید، حس ناامیدی را به مردم تزریق 
کند و در نهایت امیدوارم با آرامشی که در کشور 

برقرار می شود و درس آموزی از اتفاقات اخیر، در 
آینده دچار چنین مســائلی نشویم. وزیر فرهنگ 
همچنین در خصوص وضعیت پلتفرم های داخلی 
گفت: بــا توجه به اتفاقاتی که در کشــور افتاد و 
تصمیماتی که از ســوی مراجــع امنیتی گرفته 
شــد، معتقدیم ســرویس های داخلــی پلتفرم ها 
و شــبکه های پیام رســان، باید نیازهای مردم را 
پاســخ دهند و باید پلتفرم قابل اعتماد که حس 
اعتماد عمومی را به همراه داشــته باشد به مردم 
معرفی کنیــم. وی درباره برنامه وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی برای تقویت چارچوب های فرهنگی 
در مســاله عفــاف و حجاب گفــت: معتقدیم هر 
مقولــه فرهنگی اقتضائــات فرهنگی خاص خود 
را می طلبد. عفاف یک مســاله فرهنگی اســت و 
بنابراین حوزه های فرهنگی باید پیشــگام فعالیت 
در این عرصه باشند. اســماعیلی افزود: به عنوان 
وزیر فرهنگ، این نکته را در جلســات کمیسیون 
فرهنگی مجلس و شــورای عالی انقلاب فرهنگی 
مطرح کرده ام و معتقدم که بار اصلی مقوله عفاف 
و حجاب باید بر دوش دستگاه های فرهنگی باشد 
از سوی دیگر برنامه دولت و شورای عالی انقلاب 
فرهنگی مبتنی بر اولویت نگاه فرهنگی و اقدامات 
ایجابی و گسترده در مساله عفاف و حجاب است. 

اینفوگرافیک 
گران ترین گندم از کجا وارد می شود؟   منبع:  تحلیل بازار/ علی کریمی

 
خبر آخــــر

 یک سینمادار مطرح کرد
مخاطبزیادترشدهاماهنوزضررمیکنیم

محمدمهــدی قلی زاده مدیر پردیس ســینمایی راگا ضمن اشــاره به 
کیفیت اســتقبال از فیلم های در حال اکران در این سینما تأکید کرد که 
ترکیب تکراری فیلم ها به صورت مضاعف باعث افت تعداد مخاطبان شده 
اســت. محمدمهدی قلی زاده مدیر پردیس سینمایی راگا در گفت وگو با 
مهر درباره شرایط استقبال از فیلم های در حال اکران در این سینما گفت: 
افت فروش فیلم ها، اتفاق مشــهودی است که همه سینماها با آن مواجه 
هســتند و ما هم در این ایام از این قاعده مســتثنی نبوده ایم. مخاطبان 
ســینما تا حدودی افت کرده بود که در روزهای اخیر با توجه به نیم بها 
شــدن قیمت بلیت ها تا حدودی این روند بهبود پیدا کرده است. بالاخره 
این ســینما در شهرری قرار دارد و با کاهش قیمت بلیت، مردم استقبال 
بیشــتری از ســینما می کنند. وی در عین حال تأکید کرد: اجرای طرح 
فروش نیم بهای بلیت البته تا حدودی بر بهبود روند اســتقبال از فیلم ها 
تأثیر گذاشته و در مجموع همچنان شاهد افت فروش فیلم های در حال 
اکران هســتیم. برای قضاوت دقیق درباره تأثیر اجرای این طرح بر روند 
استقبال از فیلم ها، باید به دقت پارامترهایی مانند ضریب اشغال هر فیلم 
را بررسی کنیم اما قطعاً از نظر مجموع درآمد از اکران فیلم ها، شاهد افت 
فروش بوده ایم و سینماها متضرر شده اند. به خصوص که فیلم تازه ای هم به 
چرخه اکران اضافه نشده است. این سینمادار افزود: چند هفته ای می شود 
که هیچ فیلم جدیدی اکران نکرده ایم و این مساله حتماً بر روی استقبال 
مخاطبان تأثیر گذاشــته است. مخاطبی که به ســالن سینما می آید، با 
ترکیبی از فیلم های تکراری مواجه می شود و این شرایط حتماً بر استقبال 
مخاطبان تأثیر می گذارد. اکثر مخاطبان ثابت و پیگیر ما، همه این فیلم ها 
را دیده اند و وقتی به ســینما مراجعه می کنند، هیــچ فیلم تازه ای برای 
انتخاب ندارند. قلی زاده درباره تأثیر طرح فروش بلیت با قیمت شناور که 
از چند ماه قبل در ســینماهای زیرمجموعه مؤسسه تصویرشهر اجرایی 
شــده بود هم توضیح داد: سینماها به طور کلی رتبه بندی دارند و قیمت 
بلیت ســینماها از ۴۵ هزار تومان در سینماهای مدرن آغاز می شود و به 
۳۵ هزار تومان در سینماهای ممتاز و ۲۵ هزار تومان در سینماهای درجه 
یک و دو هم می رســد. ما در حال حاضر جزو سینماهای ممتاز هستیم. 
اجرای طرح بلیت شناور هم بسیار روی استقبال مخاطبان تأثیر گذاشت. 
ما در ســه ماهه تابستان و پس از اجرایی شدن این طرح، از نظر ضریب 
اشغال شرایط بسیار بهتری را نسبت به بهار داشتیم. البته نسبت به تغییر 
فصل ها ما باید فرمول فروش شــناور را تغییر دهیم و اینگونه نیست که 
همان فرمول تابســتان برای گیشه پاییز هم پاســخگو باشد. وی درباره 
شــرایط اســتقبال از فیلم های در حال اکران هم گفت: »پسر دلفینی« 
همچنان پرمخاطب ترین فیلم در حال اکران در ســینمای ماست. بعد از 
آن هم »انفرادی« قرار دارد. فیلم های »دوزیســت«، »ابلق« و »علفزار« 
هم همچنان مخاطب خاص خود را دارند. در این میان فیلم »بام بالا« هم 
به عنوان نماینده ســینمای کودک روانه پرده شده که هنوز اطلاع رسانی 
خوبــی درباره آن صورت نگرفته اســت. اگر این فیلم هم تبلیغات خوبی 
داشــته باشد، به نظرم لااقل در منطقه شهرری که سینمای ما قرار دارد، 
می تواند مانند »پســر دلفینی« فروش خوبی داشته باشد و خانواده ها را 
به سینما بکشاند. این سینمادار درباره بهسازی سالن های سینما راگا هم 
گفت: صندلی ها و کف پوش های سالن اصلی پردیس راگا با ظرفیت ۳۱۰ 
نفر، از ۱۰ ســال پیش تعویض نشــده بود. در یک برنامه ریزی به صورت 
کامل کف پوش و صندلی های ســالن را تعویض کردیم و در حال حاضر 
فضای ســینما به طور کامل نو شده است. سیستم صوت و تصویر سینما 
هم از قبل به روز شده بود. تعویض صندلی های کهنه جزو برنامه هایی بود 
که زودتر باید انجام می شــد و اجرایی شدن آن با استقبال مخاطبان هم 
مواجه شده است. بازخوردهای بسیار خوبی بابت بهسازی سالن اصلی از 
سوی مخاطبان داشته ایم و امیدواریم بتوانیم سالن های دیگرمان را هم به 

همین صورت بهسازی کنیم. 

صبح که می شود میلیونها آدم مثل خون در رگهای بدن در کوچه و 
پس کوچه و خیابان های شهر در رفت و آمد هستند، از پله هایی بالا و 
پایین می روند با هزاران امید، کار و تلاش ضمیمه هر آدمی است که 

در جامعه مسیر تعالی خود را طی می کند.


